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Verslag Vergadering van Aangeslotenen NORMA 
 
Datum: 28 november 2022 
 
Locatie: digitaal 
 

 
Op 28 november 2022 vond de Vergadering van Aangeslotenen (VvA) van Stichting NORMA 
(digitaal) plaats. De bijeenkomst stond onder leiding van Jürgen Theuns, voorzitter van de 
Repartitie en SoCu-Commissie (R&SC). Tijdens de vergadering werd een aantal actuele 
ontwikkelingen toegelicht. De Directeur-bestuurder, Raad van Toezicht (RvT) en de Commissie 
R&SC) stelden zich voor aan de 55 deelnemers.  
 
Nieuwe directeur-bestuurder 
Tom Nauta is sinds 1 juli 2022 Directeur-bestuurder van NORMA. Tijdens de vergadering 
stelde Tom Nauta zichzelf voor. Hij stond stil bij drie onderwerpen:  

1. de hoogte van de vergoedingen die NORMA incasseert en verdeeld;  

2. de maatregelen die NORMA neemt om het proces van uitbetalingen te versnellen en 

de inmiddels zichtbare effecten daarvan;  

3. de vergoedingen voor TV uitzendingen en Video on Demand. 

De incasso is de laatste drie jaren stabiel en ligt rond de €11 miljoen per jaar. De belangrijkste 
geldstroom is die van Thuiskopie. Om sneller te kunnen uitbetalen en minder controles uit te 
voeren op de claims, is de termijn voor het claimen recentelijk verkort. Aangeslotenen wordt 
verzocht om bewijsstukken (zoals facturen, call sheets en opdrachtbevestigingen) mee te 
sturen met de claim. Een en ander heeft geresulteerd in een snellere repartitie. Sinds 
september 2022 kan worden geclaimd voor alle programma’s die in het eerste halfjaar van 
2022 zijn uitgezonden, waardoor rechthebbenden eerder kunnen claimen en NORMA nog 
sneller kan uitkeren. Tom Nauta vermeldde dat NORMA sinds dit jaar kan uitkeren op alle 
rollen. Ook kleine en middenrollen ontvangen vergoedingen voor TV-uitzendingen. Dat was 
voorheen niet het geval. NORMA heeft gelobbyd voor deze uitbreiding van de wettelijke 
grondslag. NORMA verwacht in december de uitkeringen voor kleine en middenrollen over het 
jaar 2021 te kunnen doen.   
Een wettelijke verplichting voor betaling voor Video on Demand (VOD) door 
streamingsdiensten is inmiddels door de minister van Justitie toegezegd. Het wetsvoorstel 
daartoe wordt momenteel vormgegeven.  
 
Governance  
Geke Faber is onafhankelijk voorzitter van de Raad van Toezicht (RvT) van NORMA. Geke Faber 
informeerde de aanwezigen over het onderwerp Governance. Het belang van rechthebbenden 
staat centraal bij de werkzaamheden van NORMA. De RvT bestaat voor de helft uit personen 
die worden voorgedragen door belangenorganisaties van uitvoerende kunstenaars. Zo houden 
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de rechthebbenden mede toezicht op het bestuur dat de dagelijkse leiding heeft over de 
stichting.  De RvT keurt de begroting, de jaarrekening en het jaarplan van NORMA goed en 
spreekt met de directeur-bestuurder over de repartitie en strategische besluiten. De RvT heeft 
een klankbordrol.  Geke Faber stelde de leden van de RvT voor: Angelique Finkers 
(vicevoorzitter & onafhankelijk lid), Irene Kuiper (voorgedragen door Kunstenbond Vakgroep 
Theater & Dans), Christopher Parren (voorgedragen door ACT Acteursbelangen), Kenaad 
Tewarie (financieel deskundige & onafhankelijk lid) en Willem Wanrooij (voorgedragen door 
Kunstenbond Vakgroep Muziek/Ntb). Erik Timmermans  is per 1 november begonnen als 
bestuurssecretaris. 
 
Repartitie en SoCu 
Jürgen Theuns informeerde de aanwezigen over de werkzaamheden van de Repartitie en 
SoCu-Commissie. De commissie vertegenwoordigt de rechthebbenden van NORMA. Haar 
leden worden voorgedragen door verschillende belangenorganisaties voor uitvoerende 
kunstenaars en de jaarlijkse VvA. De commissie adviseert de RvT en het bestuur op 
onderwerpen die de rechthebbenden direct aangaan, zoals de repartitie en het beleid en 
toekenningen vanuit de Sociaal Culturele gelden (van al het geld dat binnenkomt wordt een 
deel apart gehouden voor het stimuleren van producties waar  rechthebbenden aan 
meedoen). Van de adviezen van de commissie kan alleen bij zwaarwegende belangen worden 
afgeweken door de RvT en het bestuur. De Repartitie en SoCu-Commissie heeft een 
adviserende rol bij zaken al de verdelingsreglementen en SoCu-gelden. Jürgen Theuns stelde 
de leden van de Repartitie & SoCu Commissie voor: Manoushka Zeegelaar-Breeveld 
(vicevoorzitter & voorgedragen door ACT), Simone van Vugt (voorgedragen door de VvA), Rolf 
Delfos (voorgedragen door de kunstenbond Vakgroep Muziek/Ntb) en Gijs Hanegraaf 
(voorgedragen door de Kunstenbond Vakgroep Theater & Dans).  
 
Tijdens de komende VvA-vergadering – voorjaar 2023 - zal worden gestemd over de vrije zetel 
(Audiovisueel) in de commissie. De beroepsgroepen (ACT, Kunstenbond en Samen 1 Stem) 
kunnen een voordracht doen voor commissielid. Vervolgens stemt de VvA en doet een 
voordracht aan de Repartitie en SoCu-Commissie.  
 
Intermezzo en Interview Meral Polat  
 
Tijdens de vergadering was ruimte voor een intermezzo. Hierin werd een showreel getoond 
van Meral Polat. Het filmproject is mede tot stand gekomen door een bijdrage van het 
NORMA fonds. Meral Polat vertelde de aanwezigen hoe de aanvraag werkte en hoeveel baat 
zij heeft gehad bij de adviezen van (de medewerkers van) NORMA.  
 
Volgende VvA 
In het voorjaar van 2023 zal een nieuwe VvA worden georganiseerd, bij voorkeur weer in 
fysieke vorm.   


